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§ 187

Godkännande av kommunfullmäktiges dagordning
Dnr KS/2020:18

Kommunfullmäktige beslutar

att godkänna dagordningen.

Ärendebeskrivning
Ordförande ställer frågan om kommunfullmäktige godkänner dagordningen.



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  6  (45)

2020-12-14
  

 
Kommunfullmäktige

Utdragsbestyrkande

§ 188

Information från revisorerna
Dnr KS/2020:701, KS/2020:19

Kommunfullmäktige beslutar

att lägga informationen med godkännande till handlingarna.

Ärendebeskrivning
I enlighet med reglemente för revisionen § 25, har revisorerna en stående punkt på 
dagordningen i kommunfullmäktiges sammanträden, där revisorerna har möjlighet att 
informera om revisionens arbete och resultat.

Christer Nordmark, revisionens ordförande föredrar granskningen.

Underlag
1. Granskning av fordonshantering.
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§ 189

Information om Kunskapshuset
Dnr KS/2020:12

Kommunfullmäktige beslutar

att lägga informationen med godkännande till handlingarna.

Ärendebeskrivning
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 14 december 2020, informerar förvaltningschefen 
för samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen om Kunskapshuset.

Alexander Kult, förvaltningschef, samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen informerar 
om:

Kunskapshuset
- Ekonomisk uppföljning
- Restpunkter.
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§ 190

Motion av Eva Alriksson (M), Monika Nordvall-Hedström (M), Kjell-Åke Andersson (M), 
Benny Blom (M), Kjell Hansson (M), Marina Eriksson (M) och Lars Alriksson (M) - Analys av 
utflyttningen från Gällivare kommun
Dnr KS/2019:719

Kommunfullmäktige beslutar

att avslå motionen med stöd och underlag från SCB befolkningsutveckling.

Reservation
Eva Alriksson (M) och Lars Alriksson (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
lagt förslag.
           
Ärendebeskrivning
Motion har inkommit till Stöd- och utvecklingsförvaltningen för beredning.
Gällivare Kommun har under de senaste åren haft en minskande befolkning.
Flyttnetto år 2019, -55personer (inflytt 546, utflytt 612), födelsenetto -50 personer(födda 
164, döda 216), totalt år 2019, -101 personer.
Åren 2015 – 2019 ger ett flyttnetto på -55 personer. Samma period ger ett födelsenetto på 
-50 personer (skillnad födda och döda).
Kvinnor i åldern 15 – 34 år står för mer än 51 % av utflyttning av alla kvinnor 
åldersgrupper under 2015 – 2019. Män i samma ålder 15 – 34 står för 48 % av alla män 
åldersgrupper åren 2015 – 2019. Ser vi på åren 2018 och 2019 står kvinnor 20 – 34 år för 
45 % utflytt av alla kvinnor medan män 20 – 34 år står för 42% av alla män under åren 
2018 och 2019. Detta visar att främst kvinnor i ålder 20- 34 flyttar, en trend som sker i 
hela landet.

För 2020 – 2022 kan en positiv trend utläsas. Samhällsomvandlingen i Gällivare ger goda 
förutsättningar att något bromsa utflyttningen och/eller öka inflyttningen då attraktiviteten 
ökar med exempelvis ännu större kultur och fritidsutbud. Att bostäder tillkommer stärker 
också attraktiviteten och kommer att möjliggöra ökad inflyttning. Antagande till utflyttning 
är studier på annan ort samt flytt till kusten som ett alternativ då Malmberget avvecklas.

Kommunfullmäktige beslutade 2020-11-09 att motionen lyfts vid kommunfullmäktiges 
sammanträde 14 december.

Ekonomiska konsekvenser
Om flyttnetto i relation till födelsenetto är positivt ökar skatteintäkterna.

Konsekvenser för barn och unga
Om utflyttning överskrider födelsenetto samt inflyttnetto minskar skatteintäkter som i sin 
tur kan komma att minska budget till barn och unga.
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Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen med stöd och underlag från SCB befolkningsutveckling.

Underlag
1. Befolkningsutveckling SCB_PP.
2. Flyttningar Statistikdatabasen.
3. Motion.
4. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-08-21 § 95.
5. Kommunstyrelsen 2020-09-04 § 210.
6. Kommunfullmäktige 2020-11-09 § 186.

Yrkande
Henrik Ölvebo (MP) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens förslag

att avslå motionen med stöd och underlag från SCB befolkningsutveckling.

Eva Alriksson (M) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M)

att bifalla motionen.

Propositionsordning 
Ordförande ställer Henrik Ölvebos förslag mot Eva Alrikssons och Lars Alrikssons förslag 
till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige har beslutat i enlighet med Henrik Ölvebos förslag.
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§ 191

Motion av Eva Alriksson (M), Kjell Hansson (M), Per Wahlström (M), Marina Eriksson (M), 
Benny Blom (M), Monika Nordvall-Hedström, Lars Alriksson (M) och Dick Sundström (M) 
angående återinförande av fast placerad skolvaktmästare på kommunens skolor
Dnr KS/2020:99

Kommunfullmäktige beslutar

att avslå motionen med hänvisning till att skolorna redan har fasta skolvaktmästare,

att avslå motionen med hänvisning till att utredning pågår hur fastighetsskötseln ska se ut 
framöver.

Reservation
Eva Alriksson (M), Eric Palmqvist (SD) och Nicklas Johansson (SJVP) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för eget lagt förslag.

Ärendebeskrivning
Motion inkom 20-01-20 av Eva Alriksson (M), Kjell Hansson (M), Per Wahlström (M), 
Marina Eriksson (M), Benny Blom (M), Monika Nordvall-Hedström (M), Lars Alriksson (M) 
och Dick Sundström (M). Motionärerna framför att de vill att man återinför fasta 
skolvaktmästare på kommunens skolor. Anledningarna till förslaget är bland annat att det 
skulle innebära praktiska, sociala och trygghetsskapande fördelar, att det skulle bli lättare 
att få kontakt med vaktmästarna för att få åtgärder utförda snabbare, att eleverna skulle 
kunna göra praktikperioder med sin vaktmästare och på så sätt lära sig att ta större ansvar 
över skollokalerna. Förslaget kräver, enligt motionärerna, att organisationen måste ändras 
och det delade ansvaret mellan kommunen och TOP tas bort så att vaktmästarna har 
ansvar för allt på skolan.  

Kommunfullmäktige beslutade 2020-11-09 att motionen lyfts vid kommunfullmäktiges 
sammanträde 14 december.

Nuläge och bedömning
En översyn av vaktmästarresurserna är gjord under våren 2020, enligt uppdrag till Nämnd- 
och utredningsavdelningen via förvaltningschefsgruppen. I den översynen framkommer att 
kommunens skolor och förskolor är uppdelade i områden där respektive område har en 
vaktmästare knuten till sig. Därmed är bedömningen att skolorna har fasta vaktmästare. 

Ekonomiska konsekvenser
Inga kända konsekvenser.

Konsekvenser för barn och unga
Inga kända konsekvenser.
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Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen med hänvisning till att skolorna redan har fasta skolvaktmästare.

Underlag
1. Motion.
2. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-08-21 § 94.
3. Kommunstyrelsen 2020-09-04 § 209.
4. Kommunfullmäktige 2020-11-09 § 185.

Yrkande
Karl-Erik Taivalsaari (V) yrkar med instämmande av Mats Rantapää (S)

att avslå motionen med hänvisning till att skolorna redan har fasta skolvaktmästare,

att avslå motionen med hänvisning till att utredning pågår hur fastighetsskötseln ska se ut 
framöver.

Eva Alriksson (M) yrkar med instämmande av Eric Palmqvist (SD) och Nicklas Johansson 
(SJVP)

att bifalla motionen.

Propositionsordning 
Ordförande ställer Karl-Erik Taivalsaaris och Mats Rantapääs förslag mot Eva Alrikssons, 
Eric Palmqvists och Nicklas Johanssons förslag till beslut under proposition. Efter gjorda 
propositioner finner ordförande att kommunfullmäktige har beslutat i enlighet med Karl-
Erik Taivalsaaris och Mats Rantapääs förslag.
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§ 192

Begäran Borgen och aktieägartillskott  Dundret Gällivare Fjällanläggning AB
Dnr KS/2020:713

Kommunfullmäktige beslutar

att bifalla begäran om aktieägartillskott hos kommunfullmäktige på 10 miljoner kronor, 
samt

att bifalla begäran om utökad kommunal borgen hos kommunfullmäktige från 70 miljoner 
till 120 miljoner kronor.

Jäv
Birgitta Larsson (S), Jeanette Wäppling (V), Henrik Ölvebo (MP), Mattias Liinanki (MP) och 
Lars Alriksson (M) anför jäv och deltar varken vid överläggning eller beslut.

Ajournering
Kl. 13.40-13.45.

Reservation 
Eva Alriksson (M) och Marina Eriksson (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
lagt förslag.

Ärendebeskrivning
Den 1 juli förvärvades Dundret Gällivare fjällanläggning AB som ett helägt dotterbolag till 
Gällivare kommun. Pga. rådande Coronapandemi beslutade styrelsen att stänga 
anläggningen den 20 mars 2020 efter inrådan från Region Norrbotten dels för att inte 
riskera smittspridning när många människor samlas, men också för att skidåkningen 
riskerar att belasta akutsjukvården. 

Dundret var på väg mot en rekordsäsong när det gällde liftkortsförsäljning när 
stängningsbeslutet fattades. Slutet av mars, april och del av maj är den tid då 
fjällanläggningar, dels har tagit de initiala kostnaderna för uppstart, samt har till månader 
sett de störta intäkterna. Coronapandemin har därmed gett stora konsekvenser för bolaget 
i minskade intäkter motsvarande ca 6 Mkr. Uppstarten av Dundret har även kantats av 
dyra omkostnader i och med att anläggningen, t.ex. liftar och snökanonsystem, var i sämre 
skick än beräknat. För att Dundret långsiktigt ska bli en hållbar fjällanläggning, samt bidra 
till det utbud, aktiviteter och anläggningar som kompletterar Gällivare till en arktisk 
småstad i världsklass behövs ekonomiska resurser.

Kommunfullmäktige beslutade 2020-06-08 att ur rörelsekapitalet anvisa 15 Mkr till konto 
1321, ansvar 80 som ett villkorat aktieägartillskott, samt att utställa en bindande fordran 
på Dundret Gällivare fjällanläggning AB gentemot Gällivare kommun på beviljat belopp.
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Vid styrelsemötet 2020-11-27 beslutades att Dundret Fjällanläggning AB begär borgen av 
Gällivare kommun pga. Covid-19, snöbrist och stora underhållskostnader på maskiner, 
anläggningar och fastigheter.

Monica Flodström, kommundirektör och Gun Nilsson, ekonomichef, informerar om:
- Förberedelsetid
- Väsentligt sämre skick
- Förlorade intäkter
- Ekonomi
- Ekonomiska grundstrukturer
- Prognoser
- Förutsättningar
- Dundret framåt

Ekonomiska konsekvenser
Om inte ett aktieägartillskott tillkommer så krävs ett positivt resultat, vilket i nuläget inte 
ses möjligt. Därmed kan bolaget stå inför en kontrollbalansräkning och i förlängningen 
likvidation.

Konsekvenser för barn och unga
Dundret är en viktig anläggning för barn och unga.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att begära aktieägartillskott hos kommunfullmäktige på 10 miljoner, samt

att begära utökad kommunal borgen hos kommunfullmäktige från 70 miljoner till 120
miljoner.

Underlag
1. Protokoll.
2. Kommunstyrelsen 2020-11-30 § 347.

Yrkande
Magnus Johansson (S) yrkar med instämmande av Dagmar Nyman (MP), Karl-Erik 
Taivalsaari (V), Eric Palmqvist (SD) och Nicklas Johansson (SJVP)

att bifalla begäran om aktieägartillskott hos kommunfullmäktige på 10 miljoner kronor, 
samt

att bifalla begäran om utökad kommunal borgen hos kommunfullmäktige från 70 miljoner 
till 120 miljoner kronor.
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Eva Alriksson (M) yrkar

att bifalla aktieägartillskott hos kommunfullmäktige på 10 miljoner kronor, samt

att bifalla utökad kommunal borgen hos kommunfullmäktige från 70 miljoner till 120
miljoner kronor,

att bolaget ändrar inriktning och inte siktar sig på att bli Sverigeledande utan inriktar sig på 
att bli en fungerande skidanläggning för ortens innevånare, skidgymnasiet, skidklubbar och 
besökare.

Propositionsordning 
Ordförande ställer Magnus Johanssons, Dagmar Nyman, Karl-Erik Taivalsaaris, Nicklas 
Johanssons och Eric Palmqvists förslag mot Eva Alrikssons förslag till beslut under 
proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunfullmäktige har 
beslutat i enlighet med Magnus Johanssons, Dagmar Nymans, Karl-Erik Taivalsaaris, 
Nicklas Johanssons och Eric Palmqvist förslag.
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§ 193

Förslag om att undanta byggnader i Malmberget från kommunens bevarandeplan
Dnr KS/2020:522

Kommunfullmäktige beslutar

att undanta byggnaderna i Malmberget från bevarandeplan för den kulturhistoriska 
bebyggelsen antagen av kommunfullmäktige i Gällivare 85 09 30 § 175,

att undantagna byggnader från bevarandeplanen fortfarande prövas i enlighet med plan- 
och bygglagen 9 kap. 34 §, vilket innebär en prövning vad avser rivningsförbud i detaljplan 
eller områdesbestämmelser samt en bedömning av om byggnaden eller bebyggelsen 
omfattas av andra bevarandevärden.

Ärendebeskrivning
Miljö-, bygg- och räddningsförvaltningens avsikt med följande skrivelse är att påvisa 
betydelsen av att bevarandeskyddet för byggnader i Malmberget upphävs. Detta för att 
tillmötesgå pågående samhällsomvandling men också för att effektivisera handläggningen 
för byggnadsinspektörerna. Miljö-, bygg- och räddningsförvaltningens bedömning är att 
byggnader som bör bevaras redan har reglerats i de samarbetsavtal som har upprättats 
mellan Gällivare kommun och LKAB. 

I och med avvecklingen av Malmberget får miljö-, bygg- och räddningsförvaltningen 
mottaga ansökningar om rivningslov såväl som rivningsanmälningar. Huruvida ärendet ska 
handläggas som ett rivningslov eller en rivningsanmälan beror på om byggnaden är be-
lägen inom ett detaljplanelagt område eller inte. För att miljö-, bygg- och 
räddningsförvaltningen ska kunna utreda dessa som rivningslov alternativt 
rivningsanmälningar är en förutsättning att byggnaderna inte omfattas av det kommunala 
ställningstagandet ”beslut att bevara” i aktuell bevarandeplan. Om så är fallet är 
miljö-, bygg- och räddningsförvaltningen skyldiga att remittera ärendet vidare till 
kommunstyrelsen. 

Vid en ansökan om rivningslov ska miljö-, bygg- och räddningsnämnden pröva följande 
förutsättningar i enlighet med plan- och bygglagen (2010:900) 9 kap 34 §: 

1. Det ska inte finnas ett rivningsförbud för byggnaden i detaljplan eller 
områdesbestämmelser. 
2. Byggnaden inte bör bevaras på grund av byggnadens eller bebyggelsens historiska, 
kulturhistoriska, miljömässiga eller konstnärliga värde.  

Byggnadsnämnden kan inte bevilja rivningslov om det finns bestämmelser om 
rivningsförbud i detaljplan eller områdesbestämmelser. Om byggnaden inte omfattas av 
rivningsförbud i detaljplan eller områdesbestämmelser ska byggnadsnämnden pröva om 
byggnaden eller bebyggelsen bör bevaras på grund av byggnadens eller bebyggelsens 
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historiska, kulturhistoriska, miljömässiga eller konstnärliga värde i enlighet med PBL 9 kap 
34 §. 
Denna bedömning görs med grund i bland annat upprättat kulturmiljöanalys för 
Malmberget (14 februari 2017, TYRÈNS).

Avseende kulturbyggnader har dessa prövats i samarbetsavtal (dagtecknat den 10 april 
2020) samt avtal om justeringar upprättad under år 2019. I beskrivna avtal har Gällivare 
kommun och LKAB kommit överens om vilka byggnader som ska bevaras och eventuellt 
flyttas. Miljö-, bygg- och räddningsförvaltningens bedömning är därav att frågan avseende 
byggnader som bör bevaras har prövats efter tillkomsten av bevarandeplanen. 

Utifrån samhällsomvandlingen bedömer miljö-, bygg- och räddningsförvaltningen att be-
varandeplanen inte är i enlighet med den avveckling av de etappområden som beskrivs i 
ovannämnda avtal. Vidare anser miljö-, bygg- och räddningsförvaltningen att avtalen 
mellan Gällivare kommun och LKAB bör ses som en justering av den bevarandeplan som 
antagits av kommunfullmäktige, men också som en anpassning till den situation som 
kommunen befinner sig i idag. 

Ytterligare en aspekt som bör lyftas fram är att miljö-, bygg- och räddningsförvaltningen 
prövar varje rivningslov alternativt rivningsanmälan som enskilda ärenden. Att 
kommunstyrelsen beslutar om att undanta byggnaderna från bevarandeplanen skulle inte 
innebära en förändring i handläggningen av ansökan, utan endast att miljö-, bygg- och 
räddningsförvaltningen kan behandla ärendet utan ett medgivande från kommunstyrelsen. 

Sammanfattningsvis föreslår miljö-, bygg- och räddningsförvaltningen kommunfullmäktige 
att undanta byggnader i Malmberget från aktuell bevarandeplan. 

Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott beslutade 2020-11-17 
att lämna ärendet utan eget förslag till beslut. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att undanta byggnaderna i Malmberget från bevarandeplan för den kulturhistoriska 
bebyggelsen antagen av kommunfullmäktige i Gällivare 85 09 30 § 175,

att undantagna byggnader från bevarandeplanen fortfarande prövas i enlighet med plan- 
och bygglagen 9 kap. 34 §, vilket innebär en prövning vad avser rivningsförbud i detaljplan 
eller områdesbestämmelser samt en bedömning av om byggnaden eller bebyggelsen 
omfattas av andra bevarandevärden.

Underlag
1. Bevarandeplan Malmberget.
2. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2020-11-17 § 161.
3. Kommunstyrelsen 2020-11-30 § 337.
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Yrkande
Mattias Liinanki (MP) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens förslag

att undanta byggnaderna i Malmberget från bevarandeplan för den kulturhistoriska 
bebyggelsen antagen av kommunfullmäktige i Gällivare 85 09 30 § 175,

att undantagna byggnader från bevarandeplanen fortfarande prövas i enlighet med plan- 
och bygglagen 9 kap. 34 §, vilket innebär en prövning vad avser rivningsförbud i detaljplan 
eller områdesbestämmelser samt en bedömning av om byggnaden eller bebyggelsen 
omfattas av andra bevarandevärden.
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§ 194

Förfrågan om borgen till Kommuninvest
Dnr KS/2020:558

Kommunfullmäktige beslutar

att såsom för egen skuld ingå borgen för Inlandståget AB:s (helägt dotterbolag till av 
kommunen delägda Inlandsbanan AB) låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp 
om 5 368 647 kr, jämte därpå löpande ränta och kostnader,

att borgensavgiften uppgår till 0,35 % av årlig genomsnittlig låneskuld,

att beslut i ärendet KS 2019:622, § 191 upphävs. 

Ärendebeskrivning
Inlandsbanan AB inkom 200917 med en förfrågan om ytterligare borgen för lån hos 
Kommuninvest. En tidigare förfrågan till samtliga 19 ägare av Inlandsbanan AB syftade till 
att få dessa att medverka som borgenärer för lån hos Kommuninvest. Det ärendet, KS 
2019:622 behandlades i KF 191104 under § 191.

Lånet som avses ska finansiera del i inköp och anpassningar för de 5 motorvagnar av 
märket Alstom Lint 41 som införskaffats i dotterbolaget Inlandståget AB. Ursprunglig 
förfrågan innebar att alla ägare skulle borga för 1/19 av lånebeloppet 50 Mkr, men detta 
har under resans gång ändrats. Senast vid ägarsamrådet i Östersund den 30 oktober 2019 
föreslogs att de större ägarna (Östersunds kommun, Gällivare kommun samt Mora 
kommun) skulle bidra relativt sin ägarandel. 

Med anledning av detta förslag önskar därför Inlandståget AB att Gällivare kommun i 
kommunfullmäktige beslutar att gå i borgen för ett belopp om 5 368 647 kr, vilket mot-
svarar kommunens ägarandel om 10,7% av Inlandsbanan AB.

Ekonomiska konsekvenser
En årlig finansiell intäkt motsvarande 0,35 % av årets genomsnittliga låneskuld tillfaller 
Gällivare kommun. Om Inlandståget AB inte kan betala sina förpliktelser kommer 
kommunen som borgenär stå för kvarvarande skuld så som sin egen. 

Konsekvenser för barn och unga
Inga kända konsekvenser för barn och unga

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att såsom för egen skuld ingå borgen för Inlandståget AB:s (helägt dotterbolag till av 
kommunen delägda Inlandsbanan AB) låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp 
om 5 368 647 kr, jämte därpå löpande ränta och kostnader,



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  19  (45)

2020-12-14
  

 
Kommunfullmäktige

Utdragsbestyrkande

att borgensavgiften uppgår till 0,35 % av årlig genomsnittlig låneskuld,

att beslut i ärendet KS 2019:622, § 191 upphävs. 

Underlag
1. Förfrågan om borgen Kommuninvest.
2. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-11-16 § 135.
3. Kommunstyrelsen 2020-11-30 § 340.

Yrkande
Mats Rantapää (S) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens förslag

att såsom för egen skuld ingå borgen för Inlandståget AB:s (helägt dotterbolag till av 
kommunen delägda Inlandsbanan AB) låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp 
om 5 368 647 kr, jämte därpå löpande ränta och kostnader,

att borgensavgiften uppgår till 0,35 % av årlig genomsnittlig låneskuld,

att beslut i ärendet KS 2019:622, § 191 upphävs. 
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§ 195

Digital anslagstavla och revidering av Lapplands kommunalförbunds förbundsordning
Dnr KS/2020:502

Kommunfullmäktige beslutar

att anta förslag på ny lydelse i förbundsordningen gällande anslag på Lapplands 
kommunalförbunds digitala anslagstavla.

Ärendebeskrivning
I nuvarande kommunallag (2017:725) finns krav på att alla kommuner och regioner ska 
ha en digital anslagstavla på sina webbplatser. Detta lagkrav omfattar även kommunal-
förbund. 200731 inkom till Gällivare kommun beslut från Lapplands kommunalförbunds 
direktion att föreslå medlemskommunerna att besluta om revidering av förbundsordning 
för Lapplands kommunalförbund enligt förslag om ny lydelse gällande förbundets digitala 
hemsida. 

Den gamla lydelsen är:

§ 13 Tillkännagivanden  
Förbundets kungörelser, tillkännagivanden av protokollsjustering och övriga 
tillkännagivanden skall anslås på Kiruna kommuns anslagstavla samt bör även 
upplysningsvis finnas tillgängliga på förbundets hemsida.  

Förslag om ny lydelse:

§ 13 Tillkännagivanden  
Förbundets kungörelser, tillkännagivanden av protokollsjustering och övriga 
tillkännagivanden skall anslås på Lapplands kommunalförbunds anslagstavla 
(www.lapplands.se).

Ekonomiska konsekvenser
Inga kända ekonomiska konsekvenser.

Konsekvenser för barn och unga
Inga kända konsekvenser för barn och unga.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att anta förslag på ny lydelse i förbundsordningen gällande anslag på Lapplands 
kommunalförbunds digitala anslagstavla.

http://www.lapplands.se/
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Underlag
1. Underlag från Lapplands kommunalförbund.
2. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-11-16 § 134.
3. Kommunstyrelsen 2020-11-30 § 341.

Yrkande
Jeanette Wäppling (V) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M) i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag

att anta förslag på ny lydelse i förbundsordningen gällande anslag på Lapplands 
kommunalförbunds digitala anslagstavla.
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§ 196

Lapplands kommunalförbund, delårsrapport 2020
Dnr KS/2020:163

Kommunfullmäktige beslutar

att godkänna Lapplands kommunalförbunds delårsrapport per 2020-06-30.

Ärendebeskrivning
Lapplands kommunalförbund (LKF) har upprättat delårsrapport för perioden 
1 januari 2020 – 30 juni 2020.

Ekonomiska konsekvenser
Inga kända.

Konsekvenser för barn och unga
Inga kända.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att godkänna Lapplands kommunalförbunds delårsrapport per 2020-06-30.

Underlag
1. Lapplands kommunalförbund, delårsredovisning per 2020-06-30.
2. Revisionsgranskning LKF delår 2020.
3. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-11-16 § 133.
4. Kommunstyrelsen 2020-11-30 § 342.

Yrkande
Maria Åhlén (S) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens förslag

att godkänna Lapplands kommunalförbunds delårsrapport per 2020-06-30.
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§ 197

Renhållningsordning med avfallsplan och lokala föreskrifter
Dnr KSst/2019:338

Kommunfullmäktige beslutar

att fastställa avfallsplan 2020 - 2024 med tillhörande avfallsföreskrifter.

Ärendebeskrivning
Varje kommun är enligt miljöbalken skyldig att ha en aktuell renhållningsordning som 
består av två delar, avfallsplan och lokala avfallsföreskrifter. Avfallsplanen är styrande 
dokument där redovisas förslag till övergripande mål för kommunens avfallshantering och 
ett förslag till handlingsprogram för perioden 2020–2024.
Denna avfallsplan är en revidering av den förra, som gällde för perioden år 2010–2018. 

Nya avfallsplanen anger bland annat förutsättningar för deponering, kompostering och 
bortskaffande av avfall. Detta innebär att avfallsplanen enligt lagkrav har betydande 
miljöpåverkan. Därför ska en miljöbedömning av avfallsplanen genomföras.

Avfallsföreskrifterna beskriver de lokala bestämmelserna om hur avfallet ska hanteras och 
tas om hand.

Ekonomiska konsekvenser
Kostnader kommer att uppstå vid inventering och uppdatering av riskbedömningarna för 
nedlagda deponier. Åtgärds- och kontrollprogram tas fram vid behov.

Konsekvenser för barn och unga
Inga kända konsekvenser för barn och ungdomar.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att fastställa avfallsplan 2020 - 2024 med tillhörande avfallsföreskrifter.

Underlag
1. Avfallsplan Gällivare kommun 2020 – 2024 med medföljande bilagorna.
2. Kommunstyrelsen 2019-11-25 § 427.
3. Föreskrifter om avfallshantering för Gällivare kommun, med bilagorna 1-3.
4. Inkomna synpunkter under remisstiden på renhållningsordningen.
5. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2020-11-17 § 155.
6. Kommunstyrelsen 2020-11-30 § 343.
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Yrkande
Iris Dimitri (V) yrkar i enlighet med kommunstyrelsen förslag

att fastställa avfallsplan 2020 - 2024 med tillhörande avfallsföreskrifter.
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§ 198

Uppföljning motioner
Dnr KS/2020:17

Kommunfullmäktige beslutar

att lägga redovisad förteckning över motioner till handlingarna.

Ärendebeskrivning
Uppföljning motioner.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att lägga redovisad förteckning över motioner till handlingarna.

Underlag
1. Förteckning över motioner.
2. Kommunstyrelsen 2020-11-30 § 338.
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§ 199

Delgivningar
Dnr KS/2020:20, KS/2020:431, KS/2020:54

Kommunfullmäktige beslutar

att lägga delgivningarna till handlingarna.

Ärendebeskrivning
Anmälda delgivningar.

Förslag till beslut
att lägga delgivningarna till handlingarna.

Underlag
1. Rapport delgivningar.



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  27  (45)

2020-12-14
  

 
Kommunfullmäktige

Utdragsbestyrkande

§ 200

Entledigande av ledamot i socialnämnden
Dnr KS/2018:801

Kommunfullmäktige beslutar

att godkänna entledigande av Jan-Anders Perdal (V) för sitt uppdrag som ledamot i 
socialnämnden för mandatperioden 2019–2022.

Ärendebeskrivning
Jan-Anders Perdal (V) har 25 november 2020 inkommit med en avsägelse för sitt uppdrag 
som ledamot i socialnämnden för mandatperioden 2019–2022.

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige föreslås besluta

att godkänna entledigande av Jan-Anders Perdal (V) för sitt uppdrag som ledamot i 
socialnämnden för mandatperioden 2019–2022.

Underlag
1. Avsägelse.
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§ 201

Entledigande av ledamot i TOP Bostäder AB
Dnr KS/2018:805

Kommunfullmäktige beslutar

att godkänna entledigande av Birgitta Heldeskog (S) för sitt uppdrag som ledamot i TOP 
Bostäder AB för mandatperioden 2019–2022.

Ärendebeskrivning
Birgitta Heldeskog (S) har 30 november 2020 inkommit med en avsägelse för sitt uppdrag 
som ledamot i TOP Bostäder AB.

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige föreslås besluta

att godkänna entledigande av Birgitta Heldeskog (S) för sitt uppdrag som ledamot i TOP 
Bostäder AB för mandatperioden 2019–2022.

Underlag
1. Avsägelse.
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§ 202

Fyllnadsval av ledamot i socialnämnden
Dnr KS/2018:801

Kommunfullmäktige beslutar

att välja Lena Sjötoft (V) till ledamot i socialnämnden för mandatperioden 2019-2022.

Ärendebeskrivning
Föreligger fyllnadsval av ledamot i socialnämnden.

Förslag till beslut
Kommunfullmäktiges valberedning beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att välja Lena Sjötoft (V) till ledamot i socialnämnden för mandatperioden 2019-2022.

Underlag
1. Kommunfullmäktiges valberedning 2020-12-03 § 2. 

Yrkande
Maria Åhlén (S), ordförande i kommunfullmäktiges valberedning yrkar

att välja Lena Sjötoft (V) till ledamot i socialnämnden för mandatperioden 2019-2022.
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§ 203

Fyllnadsval av vice ordförande i socialnämnden
Dnr KS/2018:801

Kommunfullmäktige beslutar

att välja Lena Sjötoft (V) till vice ordförande i socialnämnden fr.o.m. 2021-01-01 för 
mandatperioden 2019–2022.

Ärendebeskrivning
Kommunfullmäktige beslutade 2019-01-14 att välja Tomas Junkka (S) till vice ordförande i 
socialnämnden under perioden 2019–2020 och att lämna vakant under perioden 
2021–2022.

Föreligger fyllnadsval av vice ordförande i socialnämnden för mandatperioden 2019-2022.

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige valberedning beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att välja Lena Sjötoft (V) till vice ordförande i socialnämnden fr.o.m. 2021-01-01 för 
mandatperioden 2019–2022.

Underlag
1. Kommunfullmäktiges valberedning 2020-12-03 § 3.

Yrkande
Maria Åhlén (S), ordförande i kommunfullmäktiges valberedning yrkar

att välja Lena Sjötoft (V) till vice ordförande i socialnämnden fr.o.m. 2021-01-01 för 
mandatperioden 2019–2022.
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§ 204

Fyllnadsval av ledamot i socialnämnden
Dnr KS/2018:801

Kommunfullmäktige beslutar

att välja Monica Hellström (S) till ledamot i socialnämnden för mandatperioden 2019-2022.

Ärendebeskrivning
Föreligger fyllnadsval av ledamot i socialnämnden efter Stefan Ovrell (MP), då Stefan Ovrell 
valts till 2:e vice ordförande i socialnämnden.

Kommunfullmäktige beslutade 2020-06-08 att ärendet tas upp på kommunfullmäktige 
21 september 2020. 

Kommunfullmäktige beslutade 2020-09-21 att fyllnadsvalet tas upp på kommunfullmäk-
tiges sammanträde 9 november 2020.

Kommunfullmäktige beslutade 2020-11-09 att fyllnadsvalet tas upp vid kommunfullmäk-
tiges sammanträde 14 december.

Underlag
1. Kommunfullmäktige 2020-11-09 § 172.

Yrkande
Maria Åhlén (S) yrkar

att välja Monica Hellström (S) till ledamot i socialnämnden för mandatperioden 2019-2022.
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§ 205

Fyllnadsval av ersättare i socialnämnden
Dnr KS/2018:801

Kommunfullmäktige beslutar

att välja Jan-Anders Perdal (V) till ersättare i socialnämnden för mandatperioden 
2019–2022.

Ärendebeskrivning
Föreligger fyllnadsval av ersättare i socialnämnden för mandatperioden 2019–2022.

Yrkande
Maria Åhlén (S) yrkar

att välja Jan-Anders Perdal (V) till ersättare i socialnämnden för mandatperioden 
2019–2022.
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§ 206

Fyllnadsval av ledamot i TOP Bostäder AB
Dnr KS/2018:805

Kommunfullmäktige beslutar

att välja Eva Eriksson (S) till ledamot i TOP Bostäder AB för mandatperioden 2019-2022.

Ärendebeskrivning
Birgitta Heldeskog (S) har avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i TOP Bostäder AB.

Föreligger fyllnadsval.

Yrkande
Maria Åhlén (S) yrkar

att välja Eva Eriksson (S) till ledamot i TOP Bostäder AB för mandatperioden 2019-2022.
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§ 207

Fråga av Eric Palmqvist (SD) angående frånvaron av gatubelysning i Dokkas
Dnr KS/2020:702

Kommunfullmäktige beslutar

att frågan inte får ställas.

Ärendebeskrivning
Eric Palmqvist (SD) har inkommit med en fråga angående frånvaro av gatubelysning i 
Dokkas.

Ordförande ställer frågan till kommunfullmäktige om frågan får ställas. Kommunfullmäktige 
beslutar att frågan inte får ställas. 
             
Underlag

1. Fråga.
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§ 208

Fråga av Eric Palmqvist (SD) angående mobiltäckning
Dnr KS/2020:703

Kommunfullmäktige beslutar

att frågan inte får ställas.

Ärendebeskrivning
Eric Palmqvist (SD) har inkommit med en fråga angående mobiltäckning.

Ordförande ställer frågan till kommunfullmäktige om frågan får ställas. Kommunfullmäktige 
beslutar att frågan inte får ställas. 

Underlag
1. Fråga.
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§ 209

Fråga av Lars Alriksson (M) angående områdesvisa upprustningar av gator och VA i 
Gällivare
Dnr KS/2020:710

Kommunfullmäktige beslutar

att anse frågan besvarad.

Ärendebeskrivning
Lars Alriksson (M) har inkommit med en fråga angående områdesvisa upprustningar av 
gator och VA i Gällivare.

Ordförande ställer frågan till kommunfullmäktige om frågan får ställas. Kommunfullmäktige 
bifaller att frågan får ställas. 

Henrik Ölvebo (MP), kommunstyrelsens ordförande besvarar frågan.

Underlag
1. Fråga
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§ 210

Fråga av Eva Alriksson (M) angående nya förskoleavdelningar i Gällivare
Dnr KS/2020:711

Kommunfullmäktige beslutar

att frågan inte får ställas.

Ärendebeskrivning
Eva Alriksson (M) har inkommit med en fråga angående nya förskoleavdelningar i Gällivare.

Ordförande ställer frågan till kommunfullmäktige om frågan får ställas. Kommunfullmäktige 
beslutar att frågan inte får ställas. 

Underlag
1. Fråga.
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§ 211

Fråga av Eva Alriksson (M) angående bussförbindelser Repisvaara-Gällivare-Malmberget
Dnr KS/2020:712

Kommunfullmäktige beslutar

att anse frågan besvarad.

Ärendebeskrivning
Eva Alriksson (M) har inkommit med fråga angående bussförbindelser Repisvaara-
Gällivare-Malmberget.

Ordförande ställer frågan till kommunfullmäktige om frågan får ställas. Kommunfullmäktige 
bifaller att frågan får ställas. 

Henrik Ölvebo (MP), kommunstyrelsens ordförande besvarar frågan.

Underlag
1. Fråga.



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  39  (45)

2020-12-14
  

 
Kommunfullmäktige

Utdragsbestyrkande

§ 212

Motion av Paula Palmqvist (SD), Eric Palmqvist (SD) och Mia Feldenius (SD) angående 
kompostering av matavfall i Gällivare kommun
Dnr KS/2019:631

Ordförande beslutar att avbryta sammanträdet då kommunfullmäktige inte är 
beslutsmässig

Ärendet återupptas på kommunfullmäktiges sammanträde 25 januari 2021
 
Ärendebeskrivning
Motion angående kompostering av matavfall i Gällivare kommun inkom 190923 från Paula 
Palmqvist (SD), Eric Palmqvist (SD) och Mia Feldenius (SD). I motionen framhålls att 
Gällivare kommun har ambitionen att vara en ekologiskt hållbar kommun och därför be-
höver göra allt för att uppmuntra och underlätta kompostering av matavfall. Motionärerna 
hänvisar till Miljöplanen 2018-2020, sid 7 där det står ”biologiskt avfall ska kunna 
komposteras”. Förslaget i motionen är 1) att Gällivare kommun utreder möjligheten att 
upprätta en kommunal avfallsanläggning för hantering av matavfall, 2) att Gällivare 
kommun aktivt arbetar med kompostering i sina verksamheter, till exempel genom att ge 
bidrag till äldreboenden, förskolor, skolor etc. för inköp av egen kompost så 
verksamheterna själva kan kompostera sitt avfall samt 3) att Gällivare kommun i sina 
verksamheter utbildar och informerar om kommunens miljöplan och nyttan med 
kompostering.

Underlag
2018 gjordes ett tillägg till avfallsförordningen och där står i 15 a § att ”Kommunen ska 
tillhandahålla ett system för att från hushåll samla in matavfall som hushållen har 
separerat från annat avfall och transportera bort det matavfallet skilt från annat avfall” 
(Förordning 2018:1466).

För att kunna kompostera matavfall behöver avfallet först skiljas ut från övrigt matavfall.
Avfallsplanerare på Samhällsplanerings- och teknikförvaltningen har gjort en förstudie 
(KSst 2019:356) och ett förslag till Kommunfullmäktige om att Gällivare kommun ska 
övergå till obligatorisk separat matavfallsinsamlingssystem med start 210101, att införa 
matavfallsinsamlingen med separata kärl för mat- och restavfall – bruna tunnan med 
insamling via tvåfacksfordon (ett fack för matavfall och ett för restavfall) samt att en 
miljöstyrande taxa ska gälla för renhållningsverksamheten med början 210101. Man 
kommer dock att ansöka om dispens till 220101. Kommunfullmäktige beslutade 191209 
enligt förslaget i förstudien.

Förslaget i förstudien är också att Gällivare kommun, efter insamlingen, skickar matavfallet 
till Boden eller Luleå som båda har en anläggning för att kompostera matavfall. Avfalls-
planeraren uppger vidare att kostnaden för att skicka avfallet till Boden uppgår till ungefär 
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1 miljon kronor per år. I förstudien har, gå grund av tidsbrist, inte utretts hur mycket det 
skulle kosta att bygga en egen anläggning för kompostering.

Nuläge
Samhällsplanerings- och teknikförvaltningen har inlett en avtalsupphandling för att möta 
lagkrav om matavfallshantering. Det finns en antagen Miljöplan, en framtagen Avfallsplan 
samt en framtagen Föreskrift för avfallshantering som ska beslutas om i slutet av 2020. 
Genom denna upphandling, Miljöplan samt kommande styrdokument kommer stora delar 
av det motionärerna avser att tillmötesgås.

Ekonomiska konsekvenser
Inga kända ekonomiska konsekvenser.

Konsekvenser för barn och unga
Inga kända konsekvenser. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen med hänvisning till att avtalsupphandling för att möta lagkrav om 
matavfallshantering pågår, samt att stora delar av det motionärerna avser kommer att 
tillmötesgås genom Miljöplan och kommande styrdokument. 

Underlag
1. Motion.
2. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2020-11-17 § 162.
3. Kommunstyrelsen 2020-11-30 § 344.
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§ 213

Motion av Paula Palmqvist (SD), Mia Feldenius (SD), Rory Blom (SD) och Eric Palmqvist 
(SD) angående kvittens av inlämnat granskningsintyg
Dnr KS/2020:561

Ordförande beslutar att avbryta sammanträdet då kommunfullmäktige inte är 
beslutsmässig

Ärendet återupptas på kommunfullmäktiges sammanträde 25 januari 2021.

Ärendebeskrivning
Motion av Paula Palmqvist (SD), Mia Feldenius (SD), Rory Blom (SD) och Eric Palmqvist 
(SD) angående kvittens av inlämnat granskningsintyg, har inkommit 2020-09-21.  

Motionärerna påtalar att Gällivare kommunfullmäktige 2019-11-11 beslutade att bifalla en 
motion om att partiernas redovisning av det kommunala partistödet framgent skall ske 
genom ett standardiserat granskningsintyg.

Motionärernas uppfattning är därför att Gällivare kommun bör anta en arbetsordning som 
innebär att inlämnat granskningsintyg så snart det stämplats in och diarieförts kopieras 
varpå kopian skickas till partierna som en kvittens på att det är mottaget i tid.

Bedömning
Begreppet arbetsordning är i Kommunallagen (2017:725) endast obligatorisk för 
kommunfullmäktige och preciserad vad den ska innehålla. Att anta en formell 
arbetsordning för partistöd skulle innebära årliga översyner och eventuella revideringar 
som behöver beslut från åtminstone kommunstyrelsen. 

Om motionären med arbetsordning menar arbetsgång, rutin, checklista kan en 
handläggningsrutin skrivas som stipulerar vad, hur och när olika moment i handläggningen 
av partistöd ska utformas och verkställas. En sådan handläggningsrutin skulle säkerställa 
att handläggningen av partistöd får en ökad kvalitetssäkring. En handläggningsrutin kan 
enkelt ändras och förbättras av verksamheten eller nämnden vid behov.

Ekonomiska konsekvenser
De ekonomiska konsekvenserna kommer bestå av en ökad portokostnad med ett brevporto 
per parti och år samt en marginellt ökad arbetsinsats. Detta anses som en försumbar 
ekonomisk konsekvens.
 
Konsekvenser för barn och unga
Det finns inga kända konsekvenser för barn och unga.
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Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen, då en formell arbetsordning ej bedöms nödvändig för att kvalitetssäkra 
handläggningen av partistöd. Det kan istället skrivas en handläggningsrutin för hur 
handläggning av partistöd ska ske.

Underlag
1. Motion av Paula Palmqvist (SD), Mia Feldenius (SD), Rory Blom (SD) och Eric 

Palmqvist (SD) angående kvittens av inlämnat granskningsintyg, 2020-09-21.
2. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-11-16 § 136.
3. Kommunstyrelsen 2020-11-30 § 346.
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§ 214

Motion av Fredric Olofsson (MV) och Bror Wennström (MV) - Tillgänglighetsanpassning av 
vägen till Fjällstugan på Dundret
Dnr KS/2019:235

Ordförande beslutar att avbryta sammanträdet då kommunfullmäktige inte är 
beslutsmässig

Ärendet återupptas på kommunfullmäktiges sammanträde 25 januari 2021.

Ärendebeskrivning
Motion av Fredric Olofsson (MV) och Bror Wennström (MV) gällande 
Tillgänglighetsanpassning av vägen till Fjällstugan på Dundret har inlämnats 2019-02-13 
samt upptagits för handläggning vid beslut i Kommunfullmäktige 2019-03-11 § 55. 
Motionen har upptagits till beslut i Kommunfullmäktige där den 2019-11-04 § 215 
bordlades samt därefter beslutades att återremitteras 2019-12-09 § 226. 

Motionärerna yrkar i sin motion på tillgänglighetsanpassning av vägen till Fjällstugan på 
Dundret i samband med upprustning av Dundretvägen, den så kallade ”Femmanvägen”.  
Upprustning av väg har skett under 2020 och färdigställts i början av oktober. 
Tillgänglighetsanpassning har inte kunnat ske i den mån motionärerna efterfrågar då den 
delen som avses, parkeringen fram till Fjällstugan, inte är kommunal mark. 
Samhällsbyggnads och teknikförvaltningen har noterat att anpassningar skett på aktuell 
vägsträckning där berörd mark ägs idag av Dundret Fjällanläggning AB. Möjlighet finns 
politiskt att lyfta frågan till berörd styrelse för ytterligare tillgänglighetsanpassning för de 
med funktionsvariationer.

Ekonomiska konsekvenser
Förslag till beslut innebär inga ekonomiska konsekvenser. 

Konsekvenser för barn och unga
Förslag till beslut innebär inga konsekvenser för barn och unga. Barn och ungas åsikter har 
därmed inte inhämtats. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen då tillgänglighetsanpassning och markanläggning avser område utanför 
kommunalt ansvar.   

Underlag
1. Motion, 2019-02-13.
2. Kommunfullmäktiges protokoll 2019-11-04 § 215.
3. Kommunfullmäktiges protokoll 2019-12-09 § 226. 
4. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2020-11-17 § 163.
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5. Kommunstyrelsen 2020-11-30 § 345. 

§ 215

Inkomna interpellationer
Dnr KS/2020:22

Ordförande beslutar att avbryta sammanträdet då kommunfullmäktige inte är 
beslutsmässig

Ärendet återupptas på kommunfullmäktiges sammanträde 25 januari 2021.

Ärendebeskrivning
Vid kallelsens utskick föreligger inga inkomna interpellationer.
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§ 216

Inkomna motioner
Dnr KS/2020:21, KS/2020:676, KS/2020:726

Ordförande beslutar att avbryta sammanträdet då kommunfullmäktige inte är 
beslutsmässig

Ärendet återupptas på kommunfullmäktiges sammanträde 25 januari 2021.

Ärendebeskrivning
Vid kallelsens utskick har följande motioner inkommit:

Motion av Kjell Hansson (M), Eva Alriksson (M), Monica Nordvall-Hedström (M), Dick 
Sundström (M), Lars Alriksson (M), Paula Palmqvist (SD), Eric Palmqvist (SD), Mia 
Feldenius (SD), Rory Blom (SD), Anneli Isaksson (MV), Fredric Olofsson (MV), Nicklas 
Johansson (SJVP) och Margareta Henricsson (SJVP) angående HLR utbildning för 
personalen inom vården i Gällivare kommun.

Motion av Bror Wennström (MV), Fredric Olofsson (MV), Anneli Isaksson (MV) och Gun 
Isaxon (MV) angående befarat miljöbrott.

Underlag
1. Motion Moderaterna.
2. Motion Malmfältens väl.
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Ledamöter
Lars Alriksson kl. 10.00-14.15 §§ 187-211. Jäv § 192 M N

Kjell Hansson M F

Eva Alriksson kl. 10.00-14.15 §§ 187-211 M N

Monika Nordvall Hedström M N

Marina Eriksson kl. 10.00-14.15 §§ 187-211 M N

Benny Blom M F

Per Wahlström M F

Birgitta Larsson Jäv § 192 S N

Magnus Johansson S N

Maria Åhlén S N

Tomas Junkka S N

Lena Lindberg S N

Roland Axelsson S F

Helena Lillbro S N

Johannes Sundelin S F

Anna Burman S F

Elin Näslund S F

Ulf Normark S F

Gerd Siverhall S N

Tony Normark S F

Gunnel Eriksson S F

Mats Rantapää S N
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Jeanette Wäppling Jäv § 192          V N

Karl-Erik Taivalsaari V N

Pernilla Fagerlönn V F

David Väyrynen V F

Jan-Anders Perdal V F

Henrik Ölvebo Jäv § 192 MP N

Sanna Nilsson Ylitalo MP F

Mattias Liinanki Jäv § 192 MP N

Dagmar Nyman MP N

Stefan Ovrell MP F

Eric Palmqvist kl. 10.00-14.15 §§ 187-211 SD N

Paula Palmqvist SD F

Mia Feldenius kl. 10.00-14.15 §§ 187-211 SD N

Rory Blom kl. 10.00-14.15 §§ 187-211 SD N

Margareta Henricsson SJVP F

Nicklas Johansson SJVP N

Fredric Olofsson MV N

Bror Wennström MV F
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Rolf Häggkvist S F

Birgitta Heldeskog S F

Frank Öqvist S F

Monica Hellström S F

Stefan Ersholm S F

Roland Bergström S F

Iris Dimitri Ers. David Väyrynen V T

Johannes Reinfors V F

Ove Haarala Ers. Jeanette Wäppling kl. 13.00-13.50 
§ 192

V T

Andreas Pettersson MP F

Jenny Johansson Jänkänpää Ers. Henrik Ölvebo 
kl. 13.00-13.50 § 192

MP T

Hanna Falksund MP F

Stig Nordqvist SJVP F

Torbjörn Sandin SJVP F
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